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Protokół Nr LXXX/2023 

z LXXX sesji Rady Miejskiej w Gołdapi odbytej 

w dniu 10 października 2023 r. 

 

Obradom przewodniczył Pan Wojciech Hołdyński Przewodniczący Rady Miejskiej w Gołdapi 

Protokołowała Katarzyna Krusznis 

Godzina rozpoczęcia - 10:00, zakończenia – 11:10 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

Obecni: 

 1. Wioletta Anuszkiewicz  

  2. Marian Chmielewski  

       3. Teresa Dzienis  

  4. Wojciech Hołdyński 

       5. Zdzisław Janczuk  

       6. Zbigniew Makarewicz  

       7. Zbigniew Mieruński  

       8. Marian Mioduszewski  

       9. Janina Pietrewicz 

       10. Zofia Syperek 

       11. Monika Wałejko  

       12. Józef Wawrzyn  

  13. Andrzej Tobolski  

   14. Marek Zajączkowski 

   15. Anna Staroszczuk - Luto 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności obrad (kworum) 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023-2040  

2) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku 

4. Zamknięcie sesji 

  

Do pkt 1 

LXXX posiedzenie sesji Rady Miejskiej VIII kadencji 2018-2023 otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pan Wojciech Hołdyński. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, zatem podejmowane decyzje będą 

prawomocne. 

Zgodnie z art. 6 ust. 1 lit. c Ogólnego Rozporządzenia o Ochronie Danych Osobowych (RODO) mówiącym, 

iż przetwarzanie danych jest dopuszczalne, gdy jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego ciążącego 

na administratorze (wynikającym z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym nakładającym obowiązek 

rejestrowania i udostępniania nagrań audiowizualnych z przebiegu obrad rady gminy), Przewodniczący Rady 

poinformował zgromadzonych, iż przebieg tego posiedzenia będzie w takiej właśnie postaci rejestrowany (wraz 

z wizerunkiem osób uczestniczących w sesji), dopełniając tym samym obowiązku informacyjnego wynikającego 

z art. 13 ust. 1 RODO. 

Do pkt 2  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński przedstawił porządek posiedzenia. 

Zapytał radnych, czy są uwagi do porządku posiedzenia.  

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że w dniu wczorajszym do przewodniczącego oraz biura rady złożył 

dwa wnioski. Wniosek dotyczył debaty publicznej z burmistrzem o bezpieczeństwie energetycznym  

i zdrowotnym Gołdapian, Zakładzie Przyrodoleczniczym, stanie finansów gminy oraz odnośnie ewentualnej 

możliwości przejęcia np. szpitala przez wojsko wzorem Ełku. Drugi wniosek dotyczył podjęcia dzisiejszej  

uchwały o przekazaniu 850 000,00 zł na gminne spółki kapitałowe ze 100 % udziałem gminy. Chciałby uzyskać 

informację jaki jest stan, kondycja i co się w ogóle dzieje w tych spółkach, że trzeba blisko 1 000 000,00 zł 

https://bip.goldap.pl/files/files/sesja%20nadz%20projek%20uch%20w%20spr%20zmianw%20budz%2012.06%282%29.pdf
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przeznaczyć kolejny raz na te spółki. Sugerował, by na dzisiejsze posiedzenia zaprosić prezesów spółek aby 

przedstawili stan spółek. Podkreślił, że spotkania Rady Miejskiej odbywają się rzadko. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Wojciech Hołdyński odpowiedział, że przepis mówi, że sesja odbywa 

się co najmniej raz na kwartał, w zależności od potrzeb. Sesje odbywają się więcej niż raz w miesiącu. W dniu 

dzisiejszym sesja została zwołana na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym na wniosek 

burmistrza Gołdapi, stąd też zmiana porządku posiedzenia wymaga zarówno zgody wnioskodawcy, jak  

i bezwzględnej większości członków Rady Miejskiej. Zwrócił się do burmistrza Gołdapi, czy wyraża zgodę  

na rozszerzenie porządku posiedzenia o punkty zawarte we wnioskach radnego.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że nie wyraża zgody. 

Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że ustawa o samorządzie gminnym mówi  

o debacie nad raportem o stanie gminy, która odbywa się do końca czerwca. Tylko ten jeden przepis mówi  

o debacie. W marcu Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego podczas posiedzenia zapoznała się z informacją 

o działalnością PWiK a w kwietniu zapoznała się z działalnością ADM. 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że dwa miesiące temu złożył propozycję zwołania nadzwyczajnej 

sesji w sprawie poruszonych tematów we wnioskach ale nikt z radnych nie był zainteresowany. Kieruje wnioski  

i zapytania w trybie ustawowym ale burmistrz nie udziela praktycznie żadnych informacji. Burmistrz wydał dwa 

dokumenty - decyzję administracyjną a drugim pismem poinformował, że nie będzie odpowiadał na te konkretne 

zapytania. Zapytał, jak może głosować nad podjęciem uchwały jak nie uzyskuje informacji. Przewodniczący 

wraz z burmistrzem zlikwidowali spółkę PEC. 

Radna Pani Teresa Dzienis powiedziała, że czytając zmiany w planie wydatków w proponowanym projekcie 

uchwały kwota 849 350,00 zł tyczy się nie dwóch prezesów, ale jednego. Zwróciła uwagę, by radny nie puszczał 

takich informacji w eter oraz by czytał ze zrozumieniem. 

Radny Pan Andrzej Tobolski zwrócił się do Przewodniczącego Rady Miejskiej o poddanie pod głosowanie 

przeprowadzenia rozmowy z panem Tomaszem Luto w sprawie bezpieczeństwa zdrowotnego, energetycznego, 

o stanie finansów gminy Gołdap, ponieważ jest zagrożenie w pogrążaniu się w coraz większe długi. 

Przewodniczący wraz z burmistrzem zlikwidowali spółkę PEC. 

Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński odebrał głos radnego ze względu na prowadzenie dyskusji nie 

na temat – godz. 10:14 

Do pkt 3 

1) i 2) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Skarbnik Gminy Pani Edyty Białek o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023–2040 oraz 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku. 

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek powiedziała, że proponuje się zmiany w planie dochodów w rozdziale 

71035 „Cmentarze” zwiększa się plan dochodów o kwotę 44 000,00 zł – jest to urealnienie planowanych do 

wykonania z tego tytułu dochodów. W rozdziale 75495 „Pozostała działalność” dokonuje się zmiany klasyfikacji 

budżetowej. W rozdziale 75801 „Część oświatowa subwencji ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego” 

dokonuje się zmiany klasyfikacji przenosząc środki na rozdział 75802 „Uzupełnienie subwencji ogólnej  

dla jednostek samorządu terytorialnego” i tym samym zgodnie z informacją Ministerstwa Finansów zwiększa  

się plan dochodów o kwotę 86 149,20 zł w związku z Ustawą o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach 

służących realizacji ustawy budżetowej na rok 2023 (nagrody specjalne nauczyciele). Plan dochodów zwiększa 

się per saldo o kwotę 130.149,20 zł. Proponuje się zmiany w planie wydatków w rozdziale 70005 „Gospodarka 

gruntami i nieruchomościami”, w rozdziale 70007 „Gospodarowanie mieszkaniowym zasobem gminy”  

na wniosek Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej zwiększa się plan wydatków o łączną kwotę  

849 350,00 zł – jest to dostosowanie wydatków bieżących w szczególności poprzez zapewnienie funkcjonowania 

działalności Administracji Domów Mieszkalnych w Gołdapi (zwiększenie wydatków na usługi związane  

z administrowaniem nieruchomościami gminnymi- koszty zarządzania nieruchomością wspólną, wpłaty  

na fundusz remontowy wspólnot, sprzątanie pomieszczeń czynsze) oraz konieczność zapewnienia dalszego 

funkcjonowania obiektów Tężni i Pijalni poprzez zwiększenie wydatków na administrowanie przez 

Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Gołdapi wraz z zwiększeniem opłat za energię elektryczną. 

Źródłem pokrycia w wysokości 44 000,00 zł są proponowane dochody, środki z rozdziału 90001 , 90015, 70007 

(łącznie 210 180,00 zł), pozostała część to nadwyżka z lat ubiegłych w wysokości 595 170,00 zł. W rozdziale 

80101 „Szkoły Podstawowe” oraz w rozdziale 80104 „Przedszkola” dokonuje się zmiany klasyfikacji” i tym 

samym zgodnie z informacją Ministerstwa Finansów zwiększa się plan wydatków o kwotę 86 149,20 zł  

w związku z Ustawą o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach służących realizacji ustawy budżetowej  

na rok 2023 (nagrody specjalne nauczyciele). W rozdziale 85215 „Dodatki mieszkaniowe” , w rozdziale 85202 

„Domy pomocy społecznej” , w rozdziale 85508 „Rodziny zastępcze” w rozdziale 85510„Działalność placówek 
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opiekuńczo- wychowawczych” na wniosek Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej w Gołdapi zwiększa się plan 

wydatków o łączna kwotę 226 000,00 zł – wzrost kosztów utrzymania podopiecznych w ośrodkach ze względu 

na wzrost inflacji, wypłata dodatków mieszkaniowych, wzrost kosztów na utrzymanie małoletnich w rodzinach 

zastępczych, utrzymanie małoletnich w placówkach opiekuńczo-wychowawczych. Źródeł pokrycia jest 

nadwyżka z lat ubiegłych. Plan wydatków zwiększa się per saldo o kwotę 951.319,20 zł Plan dochodów  

po zmianach wynosi 119.847.621,84 zł Plan wydatków po zmianach wynosi 132.432.522,66 zł Deficyt budżetu 

po zmianach wynosi 12.584.900,82 zł. Przychody budżetu po zmianach wynoszą 16.084.900,82 zł 

 Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, czy zostało udzielone absolutorium prezesowi gminnej spółki ADM.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, aby radny złożył zapytanie na piśmie. 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że prezes dalej pracuje. Jeżeli burmistrz nie udzielił absolutorium 

to nie powinien pracować.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto zapytał, czy radny zna odpowiedź na pytanie które zadaje. 

Radny Pan Andrzej Tobolski odpowiedział, że nie zna.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, by radny złożył zapytanie na piśmie. 

Radny Pan Andrzej Tobolski zwrócił się do skarbnik gminy, by rozdzieliła proponowaną kwotę 849 350,00 

zł  na kwoty przeznaczone dla prezesa ADM oraz PWiK. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, by radny złożył zapytanie na piśmie. 

Radny Pan Andrzej Tobolski stwierdził, że jest to celowa destrukcja w blokowaniu informacji publiczną. 

Powiedział, że dzwonił do okolicznych gminnych spółek i Gołdap ma bardzo wysokie ceny za wodę i kanalizację.   

Zwrócił się do sekretarz Gminy Pani Anny Rawinis jako członka rady nadzorczej spółki ADM aby przedstawiła, 

jaki jest stan, kondycja spółki gminnej ADM. 

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, by radny złożył zapytanie na piśmie. Radny nie jest 

człowiekiem z którym można rozmawiać o samorządzie.  

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że gminna spółka PWiK w ostatnich latach została zasilona przez 

Radę Miejską oraz przez burmistrza, który regularnie umarzał podatki od nieruchomości po kilkaset tysięcy 

złotych, na kwotę ogólną ponad 5 500 000,00 złotych. Są to spółki komunalne i działają bez zysków ale koszty 

powinny ponosić same z codziennej działalności. Do tego jest powołany zarząd, rada nadzorcza, która powinna 

nadzorować spółki i radni powinni wiedzieć, co się dzieje w spółkach. Skoro radni nie wiedzą to jak maja 

głosować o przeznaczeniu kilkuset tysięcy złotych na jakiekolwiek no działania. Zdaniem radnego, jest to 

kreatywna księgowość pani skarbnik, która przesuwa być może z jednego rozdziału na drugie, jakieś środki.  

Burmistrz Gołdapi Tomasz Luto powiedział, że prezes spółki PWiK Pan Jarosław Dzienis doprowadził przez 

kilka lat przy pomocy urzędu, ale też radnych do zwodociągowania w 99% gminy i miasta. 

Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że podstawą prawną do funkcjonowania kapitałowych spółek 

gminnych jest m. in.  PWiK i ADM jest kodeks handlowy. Artykuł 209 kodeksu handlowego mówi,  

że w przypadku sprzeczności interesu spółki z interesem członka zarządu, jego współmałżonka, krewnych  

i powinowatych do drugiego stopnia pokrewieństwa oraz osób, z którymi jest powiązany osobiście. Członek 

zarządu powinien ujawnić sprzeczność interesów i wstrzymać się od działań w rozstrzyganiu takich spraw. 

Zapytał burmistrza, czy posiada wiedzę o zatrudnieniu przez prezesa PWiK swojego zięcia w gminnej spółce.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto zapytał radnego, że jak to się ma, że żona radnego jest zatrudniona w 

Urzędzie Miejskim. 

Radny Pan Andrzej Tobolski odpowiedział, że jego żona wygrała konkurs. Dodał, że burmistrz nie chce 

odpowiadać na zasadnicze pytania. Jest konflikt interesów. Znalazł u radnego, kazał wszystkim szkołom  

i podmiotom związanym z gminą szukać haków na radnego.  

Przewodniczący Rady pan Wojciech Hołdyński powiedział, że ta sprawa na początku kadencji była 

wyjaśniana już wielokrotnie. Zwrócił się do radnego, aby nie odbiegał od tematu danego punktu.  

Radna Pani Monika Wałejko powiedziała, że jest sołtysem 8 lat i dokładnie wie, jak zmieniło się jej sołectwo, 

jeżeli chodzi o zwodociągowanie. W swoim sołectwie sołectwo mieszkańcy jeszcze nadal zmagają się z brakiem 

wody w XXI wieku. Mieszkańcy sołectwa czekali na taką sieć 30 lat. 

Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, ile razy były kontrolowane spółki. Dodał, że radna Teresa Dzienis jest 

członkiem komisji rewizyjnej.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że gdyby Komisja Rewizyjna przeprowadziła kontrolę w 

spółkach i nie stwierdziła uchybień to radny  nie byłby usatysfakcjonowany tą kontrolą. 

Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, czemu burmistrz w sprawie wieloletniej prognozy finansowej i zmian 

budżetowych ukrywa przed radnymi bardzo istotne informacje o finansach Gminy Gołdap. Zapytał, ile Gmina 

Gołdap wydała w ciągu ostatnich 5 lat na porady prawne z firmami zewnętrznymi.  

Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto zapytał, po czyjej stronie stoi radny. Urząd jest w sporze sądowym  

i w tym sporze sądowym broni się, będzie bronić swoich racji, będzie bronić swojej pracy i pracowników. Radny 
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chce zniechęcić do tego, czy też może w opinii publicznej narazić, że niby bezpodstawnie wydawane  

są jakieś środki. Radny ma pewnie jakąś szpilę ze strony niektórych osób aby tych środków urząd nie wydawał  

i piętnować za ich wydawanie. Urząd będzie robić najbardziej precyzyjne ekspertyzy aby wspomóc się w sporze 

sądowym. 

Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, ile Gmina Gołdap w przeciągu ostatnich pięciu lat wydała na pomoc w 

zakresie finansów, księgowości i rachunkowości z firmami zewnętrznymi, 

Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz zapytała, jaka kwota jest przeznaczona na administrację domów  

mieszkalnych a jaka  na PWiK.  

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, że radna powiela pytania radnego i zwrócił się, aby 

pytanie złożyła na piśmie.  

 Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że umie myśleć sama. Jest za tym aby mieszkańcy posiadali 

wodę bieżącą, ale nie jest za tym, by burmistrz jeździł samochodem służbowym tam, gdzie nie powinien jeździć. 

Zapytała, jaka kwota jest proponowana do przekazania spółce ADM i PWiK. 

 Burmistrz Gołdapi Pan Tomasz Luto odpowiedział, aby radna złożyła zapytanie na piśmie. Dodał, że radna 

może nawet nie przychodzić sesję, bo nie zagłosowała za żadną inwestycją wodociągową, kanalizacyjną,  

za wynagrodzeniami dla nauczycieli. Przez cztery lata nie określiła się po żadnej stronie, jeśli chodzi o budżet.  

 Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że burmistrz jest dyletantem i pozorantem. W sytuacjach, 

kiedy się wstrzymuje od głosu to sytuacje związane z burmistrzem i panią skarbnik ze względu na brak udzielania 

odpowiedzi. Burmistrz dla radnej nie jest żadną wartością i to burmistrz może nie przychodzić na posiedzenia, 

bo jest organem wykonawczym i wykonuje decyzje organu uchwałodawczego czyli rady miejskiej. chciałby 

uzyskać informację, ile z tej kwoty zostanie przekazane dla ADM i PWiK. 

 Radny Pan Andrzej Tobolski zgłosił wniosek formalny w sprawie zdjęcia z porządku posiedzenia projektu 

uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie dotyczącego przekazania 850 000,00  zł dla spółek 

gminnych do momentu  spotkania z prezesami i z członkami rad nadzorczych tych spółek, żeby wiedzieć jaka 

jest kondycja finansowa tych spółek. 

 Przewodniczący Rady pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie wniosek formalny w sprawie z zdjęcia 

z porządku posiedzenia projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap  

na lata 2023-2040 oraz projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 

roku. 

 W głosowaniu jawnym głosami 3 za, 8 przeciw, 2 wstrzymującymi się wniosek nie został przyjęty.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

w sprawie z zdjęcia z porządku posiedzenia projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023-2040 oraz projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

Gminy Gołdap w 2023 roku 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Andrzej Tobolski 

PRZECIW (8) 

Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marian Mioduszewski, Zofia Syperek 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński 

 

 Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz zapytała, czy dostanie odpowiedź na swoje pytanie.  

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek odpowiedziała, że odpowiedzi są zawarte w projekcie uchwały.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że jest zamiar przeznaczenia pieniądzy publiczne podatników na 

spółki gminne, gdzie jest fatalny nadzór pani Rawinis, pani Moniki Bogdan, pana Duchnowskiego, który już 

kiedyś zlikwidował i nadzorował spółkę PEC. Radny widzi zagrożenie i obciążanie podatników. Mieszkańcy 

płacą drogo za wodę i ścieki, to jeszcze spółki są wspierane, które są w słabym zarządzaniu. Dodatkowo pracuje 

tam rodzina radnej Teresy Dzienis.  

 Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz zapytała, czy dostanie odpowiedź na swoje pytania. 

 Kierownik WGK Pani Magda Zymkowska powiedziała, że nie jest zwiększenie kapitału obu spółek tylko 

realizacja bieżących umów. W przypadku PWiK-u chodzi o administrowanie wyłącznie obiektem tężni i pijalni. 
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Jeżeli chodzi o ADM jest to administrowanie gminnym zasobem mieszkaniowym. W zakresie PWiK jest  

to zwiększenie o 445 000,00 zł a dla ADM o kwotę 400 000,00 zł. W zakresie ADM środki przeznaczone będą 

na fundusze remontowe, energię cieplną, wodę, śmieci, prowizje bankowe, konserwacje. W ciągu roku uchwały 

wspólnot mieszkaniowych zmieniają się, rosną koszty sprzątania, pomieszczeń. W zakresie PWiK w zamian za 

realizację umowy, szczególnie administrowanie obiektem tężni i pijalni. Głównie o cały budynek, energię 

cieplną. Na terenie tężni i pijalni pojawiła się nowa infrastruktura infrastrukturę w postaci nowych drzew, 

nasadzeń, które wymagają dbania i podlewania. Wzrosły również koszty zatrudnienia poprzez wzrost najniższej 

krajowa. 

 Radna Pani Wioletta Anuszkiewicz podziękowała kierownik WGK za przedstawienie konkretnej odpowiedzi.  

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023-2040. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie głosami 12 za, 1 przeciw uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023-2040 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Monika Wałejko,  

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński 

Uchwała Nr LXXX/560/2023 

/w załączeniu/ 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 12 za, 1 przeciw uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Monika Wałejko,  

Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (1) 

Andrzej Tobolski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński 

 
Uchwała Nr LXXX/561/2023 

/w załączeniu/ 

Do pkt 4 

Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński dokonał zamknięcia LXXX sesji 

Rady Miejskiej w Gołdapi.  

 

                                  

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Wojciech Hołdyński 

 

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 


